
Lijst van vragen n.a.v. de brief inzake de verschillende
wetsvoorstellen inzake (buitenlandse) luchthavens en de relatie
tot de specifieke AWACS-geluidsproblematiek

1
Is het waar dat er in de wet onderscheid gemaakt wordt tussen burger-
luchthavens en militaire luchthavens, terwijl dat onderscheid voor een
burger weinig relevant is?

2
Kunt u garanderen dat het nieuwe wettelijke regime geen negatieve
gevolgen heeft voor de wijze waarop burgers beschermd worden tegen
het vliegtuiglawaai van Geilenkirchen?

3
Acht u het denkbaar dat de bindende afspraken waar u over spreekt ook
zouden kunnen inhouden dat de 20 hectare bos behouden blijven, zoals
de nadrukkelijke wens van de lokale bewoners is?

4
U schrijft in uw brief over meer uniformiteit van regelgeving op het
gebied van luchthavens. Betekent dat ook dat de verschillende geluids-
regels tussen burgerluchthavens en militaire luchthavens verdwijnen?

5
Wat is de reden voor het gemaakte onderscheid in methodiek tussen
burgerluchthavens en militaire luchthavens?

6
Wat is de precieze consequentie voor de omvang van de zone als de
nieuwe dosismaat wordt toegepast?

7
Wanneer is het naar verwachting mogelijk om externe veiligheidszones te
berekenen voor militaire luchthavens?

8
Wordt het met het vaststellen van hoogtebeperkingen voor mogelijke
obstakels in de toekomst moeilijker om in de zogenaamde windfunnels
windmolens te plaatsen? Zo ja, welke hoogten zijn nog wel toegestaan?

9
Welk verschil is er voor omwonenden/gedupeerden in de beleving van
geluid van burgerluchthavens en militaire luchthavens?

10
Wat maakt het momenteel onmogelijk om veiligheidszones te bepalen
rond militaire luchthavens? Waarom is dit geen probleem bij burger-
luchthavens?

11
Is pas na vaststelling van het besluit beperkingsgebied, na inwerking-
treding van het wetsvoorstel Luchtvaart (31 898) en het opstellen van een
AMvB voor aanwijzing Buitenlandse Luchthavens, isolatie en sanering van
woningen en objecten vanwege de geluidshinderproblematiek door
AWACS weer aan de orde? Zo ja, wanneer is die vaststelling te
verwachten? Zo nee, hoeveel eerder worden maatregelen getroffen?
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12
Waarom is er gekozen voor een termijn van vijf jaar om voor aangewezen
buitenlandse luchthavens een beperkingsgebied vast te stellen? Kan die
periode niet korter?

13
Betekent de lange procedure tot vaststelling van het besluit beperkings-
gebied dat de 40 000 omwonenden en gedupeerden die nu ernstige
overlast hebben van de luchthaven Geilenkirchen ondanks deze
wetwijziging nog tenminste vijf jaar en waarschijnlijk langer in de herrie
blijven zitten? Zo nee, hoeveel korter dan?

14
De technische wijziging betekent geen wijziging in het feit dat er geluids-
zones op Nederlands grondgebied blijven van buitenlandse luchthavens,
maar is er wel sprake van verandering van de contouren van deze
geluidszones rond burgerluchthavens? Zijn die veranderingen in de
praktijk van Weeze/Niederrhein een vergroting of verkleining van de zones
ten opzichte van de huidige contouren? Wat betekent dat voor gebruik van
die gebieden?

15
Hoe groot is de extra geluidshinder als gevolg van de kap en het snoeien
van bos voor het obstakelvrije vlak voor vliegveld Geilenkirchen ten
opzichte van niet kappen en snoeien? Hoeveel meer woningen en andere
objecten komen hierdoor binnen respectievelijk de 35, 40, 45 en 55
(Kosteneenheid) Ke contour te liggen?

16
Hoeveel woningen in Nederland vallen binnen de zones voor respectie-
velijk 35, 40, 45 en 55 Ke van vliegveld Geilenkirchen? Voor hoeveel
woningen meer of minder zouden dezelfde maatregelen getroffen moeten
worden als dezelfde methodiek voor vaststellen van beperkingsgebieden
wordt gehanteerd als bij burgerluchthavens?

2


